
Obchůzka Líšně ve dnech 4. 9. 2020 – 6. 9. 2020 

 

Freiberg, Hort 

 

4. 9. – obchůzka byla zahájena ve 20.00 h. na ulici Josefy Faimonové. Již tradičně lze konstatovat, že 

ekodvůr na zmíněné ulici je sice prospěšné zařízení, ale to, co kolem něj vzniká je poměrně žalostná 

záležitost. Prostor naproti garážovým dvorům slouží jako náhradní odpadiště v případě zavřeného 

dvora a jako skládka nepotřebného materiálu po vytěžení potřebného od různých individuí, které si 

na dvoře berou, co se jim právě hodí. Možná by měl provozovatel ekodvora svůj objekt lépe 

zabezpečit anebo alespoň občas kolem uklidit. Dále bylo pokračováno směrem k ulici Trnkova a do 

staré části Líšně, po ulici Holzova, kolem Dělnického domu směrem k sídlišti, byl projit prostor kolem 

radnice, pak kolem dětského hřiště (kde je dosud v super stavu trampolína) na ulici Horníkova (foto 

vylomené značky) a Houbalovou ulicí kolem obchodního centra a Goldovou zpět na ulici J. 

Faimonové. Odsud bylo pokračováno vozidlem do staré části Líšně. Byly projety veškeré ulice až po 

hřbitov a zpět a totéž se opakovalo v nové části. Nebyly zjištěny žádné další negativní poznatky a to 

ani po skončení předhodového koncertu. Byl jen znát větší pohyb osob v pozdních hodinách. Služba 

byla ukončena ve 24.00 h. 

5. 9. – objížďka byla zahájena ve 20.00 h. na ulici Jírova. Byly projety ulice jak v nové, tak staré části 

Líšně. Poté byla projita Rokle. Zřejmě někdo reagoval na upozornění o možnosti úrazu elektrickým 

proudem, protože už nesvítila ani jedna lampička. Asi by bylo dobré je demontovat (opravy se 

neosvědčily a byly zjevně drahé) a nahradit normálními osvětlovacími zařízeními (když už je natažena 

elektrická síť), čímž by došlo k posílení bezpečnosti této vycházkové lokality i v nočních hodinách. Pro 

snížení světelného smogu je dnes u led svítidel široká škála možností a stačí se podívat někam, kde to 

již vyřešili. Pohled do Rokle (viz. foto) je velké černé nic (snad zatím). Tolik o Rokli, i když by se o ní 

daly napsat stránky. Dále bylo pokračováno vozidlem a byly projížděny ulice v Líšni. Obecně lze 

konstatovat, že jsou na mnoha místech instalovány odpadkové nádoby, ale jejich vývoz je na 

některých místech hóóódně problematický. Z výchovného hlediska je to špatně. Například podchod u 

radnice, poté co začala škola, je docela slušné smetiště. Snad proto, že kolem 23 h. začalo pršet, 

proběhl konec hodů bez jakýchkoli problémů. Žádní opilci v ulicích a žádné výtržnosti zaznamenány 

nebyly. Objížďka byla ukončena po 24 h. 

6. 9. – objížďka byla zahájena v 18.00 h. Opakovaně byly projety ulice v celé Líšni a byla navštívena i 

lokalita Kostelíčka. Bez negativních poznatků (až na ty již zmiňované výše). Bylo zjištěno, že konečně 

došlo k opravě chodníku na ulici Synkova (viz. foto), což je skvělé a nikdo tam již nebude klopýtat. 

Objížďka byla ukončena ve 20.00 h.  

 

Zapsal: Freiberg 


